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Είναι απαραίτητη
Γερόντισσα Γαβριηλία

Η 

κρίση είναι φυσικό να έρχεται στον άνθρωπο. Η κατάκριση και η επίκριση γίνονται 
από κακία. Η διάκριση είναι δώρο Θεού και πρέπει να προσευχόμαστε για να τη 

https://www.pemptousia.gr/author/gerontissa-gavriilia/
https://www.pemptousia.gr/author/gerontissa-gavriilia/
https://www.pemptousia.gr/?attachment_id=165744


δεχτούμε. Είναι απαραίτητη για την προστασία μας και την πρόοδό μας.
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